
GR20130530 punt AP1: Interpellatie van raadslid Werner
Somers betreffende het ontbreken van een voet- en fietspad
in de Johannes-Baptist Van Langenhaeckestraat te Appelterre

Volgende motivering wordt door de heer Werner Somers in zijn interpellatie vermeld:

 

"Meer dan 25 jaar geleden werden honderden vierkante meters onteigend met het oog op de realisatie van de rooilijn van de Johannes-Baptist
Van Langenhaeckestraat te Appelterre. Er werd voor meer dan 5 miljoen Belgische frank betaald aan onteigeningsvergoedingen. Ondanks de
onteigeningen is er nog steeds geen fietspad aangelegd in de Van Langenhaeckestraat, hoewel dit een drukke invalsweg is naar het dorp van
Appelterre. Het wekt dan ook geen verwondering dat de straat een bedroevend lage score behaalde in het Fietspadenrapport dat Het
Nieuwsblad onlangs publiceerde. 

 

Vijf jaar geleden hield ik reeds een interpellatie over deze situatie. Toenmalig schepen van Openbare Werken en huidig burgemeester Michel
Casteur antwoordde toen dat hij van oordeel was dat er zowel een voetpad als een fietspad moest komen in de Van Langenhaeckestraat. De
straat was volgens hem bovendien opgenomen in het investeringsprogramma van de Vlaamse Milieumaatschappij.

 

1. Waarom is er nog steeds geen sprake van een voet- en fietspad in de Van Langenhaeckestraat?

 

2. Wanneer zal er eindelijk werk worden gemaakt van een voet- en fietspad in deze straat?"
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